

SIC-KOREA 5D4N Korea Seoul Tour (Ground Arrangement)

5天4晚 韩国/仁川/首尔(地接配套)

星期五出发/Depart Friday

二人 SIC / 2 to Go

Tour Fare Per Person (Adult Twin)					团费不包含 Excluded	Per Pax
GV 2	GV 4	GV 8	GV 10	Single Supp. 单人房差	Tipping 小费	RM130
					K-ETA (韩国入境签)	RM60
RM2999	RM2199	RM1899	RM1799	RM1000	Travel Insurance 旅游保险	RM50
限时优惠扣 (Time Limit Offer) -RM200 per pax					Extension1Night 延住一晚	RM320

南怡岛



备注附加费: RM550 per pax

Peak Season Surcharge: RM550 per pax

01 - 15 Apr 2025 樱花季节 Sakura

24 Sep - 4 Oct 2025 中秋节 Mid-Autumn

费用不含 Fare Excluded

~ 爱宝乐园自由卷 Everland Theme Park

Tour Package Detail:

~ 全程 4 花酒店 Hotel

~ 景福宫韩服体验 Hanbok experience

D1 吉隆坡 / 仁川

酒店 4 : Air Sky Hotel Incheon or similar

仁川唐人街 韩国最大的唐人街, 设有 11 米高的牌坊.截至 2007 年仁川唐人街仍然没有很多华人居住
松月洞童话村 整个小镇就像一个巨大 3D 童话彩绘村, 以各国童话故事当作主题, 像是可爱的巨大小木偶皮诺丘, 白雪公主城, 小鹿斑比等, 旁边还有热闹的中华街可以逛街吃美食

D2 仁川-南怡岛-首尔

(B/X/X)

酒店 4 : L'art Gimpo Hotel or similar

南怡岛 半月形的小岛以其美丽自然景色和浪漫的气氛而闻名, 也是拍摄韩剧《冬季恋歌》的取景地。

东大门市场 是韩国首尔市的一个传统市场, 与南大门市场同为首尔两大市场之一

光藏市场 韩国历史最悠久及规模最大之一

D3 爱宝乐园-首尔

(B/X/X)

酒店 4 : L'art Gimpo Hotel or similar

景福宫(含韩服体验/特别安排网红韩服店) 是于 1935 年由太祖李成桂下令建成的, 也是新朝鲜王朝的法官, 与东宫(昌德宫)和西宫(庆熙宫)相比. (每逢周二休息, 换去德寿宫)

明洞 聚集了精品名牌店家以及韩国时尚潮流, 吸引了来自世界各地的观光客前往

益善洞韩屋商铺 村里到处都是韩国传统房屋, 受传统与现代共存的独特氛围。

店家推荐 人参专卖店, 化妆品免税店, 护肝宝专卖店

D4 首尔

(B/X/X)

酒店 4 : L'art Gimpo Hotel or similar

全天自由活动 (不含交通, 司机, 导游)

推荐自费-爱宝乐园 (包交通)

(2pax USD150/pax , 4pax USD100/pax , 8pax USD90/pax , 10pax USD80/pax)

D5 首尔/吉隆坡

(B/X/X)

自由活动, 送往机场

D1 Kuala Lumpur / Incheon

Hotel 4 : Incheon Ramada Hotel or similar

Incheon Chinatown featuring an 11-meter-high archway. As of 2007, Incheon Chinatown did not have many Chinese residents.

Songwol-dong Fairy Tale Village a giant 3D fairy tale-themed village, with various international fairy tales as the theme.

D2 Incheon/Seoul

(B/X/X)

Hotel 4 : L'art Gimpo Hotel or similar

Nami Island known for its beautiful natural scenery and romantic atmosphere. It is the filming for the popular Korean drama *Winter Sonata*.

Dongdaemun Market It is one of the two major markets in Seoul, along with Namdaemun Market.

Gwangjang Market A traditional market in Seoul, Korea, and one of the oldest and largest markets in the country.

D3 Seoul

(B/X/X)

Hotel 4 : L'art Gimpo Hotel or similar

Gyeongbokgung Palace (including Hanbok experience) it is the main royal palace of the Joseon Dynasty. Compared to the East Palace (Changdeokgung) and West Palace (Gyeonghuigung) (Closed on Tuesdays, replaced by Deoksugung Palace).

Myeongdong with boutique brand stores and the latest trends in Korean fashion, attracting tourists from all over the world.

Ikseon-dong Hanok Shops experience traditional culture right in the heart of the city.

The Drawing Show (Ticket Include) A new concept performance art that combines live painting techniques with advanced media arts.

Best Selling Ginseng, Duty-Free Cosmetic Stores, Liver Health Products.

D4 Seoul

(B/X/X)

Hotel 4 : L'art Gimpo Hotel or similar

Free at your own leisure ,you can enjoy exploring Seoul, a beautiful and trendy city.

Optional: Everland (Included Transportation) (2pax USD150/pax , 4pax USD100/pax , 8pax USD90/pax , 10pax USD80/pax)

D5 Seoul/Kuala Lumpur

(B/X/X)

Free day and assemble transfer to the airport.